

**"TENARIS S.A."**

*Société Anonyme*

29, avenue de la Porte-Neuve,

L-2227, Luxembourg

R.C.S. Luxembourg B 85203

**ASSEMBLEE GENERALE EXTRAORDINAIRE  
DU 1 juin 2011**

**No**

In the year two thousand eleven, on the first day of June.

Before Maître **Jean-Joseph WAGNER**, notary residing in Sanem, Grand Duchy of Luxembourg.

Was held an extraordinary general meeting of shareholders of the *société anonyme* "**TENARIS S.A.**", having its registered office at 29, avenue de la Porte-Neuve, L-2227 Luxembourg (the "Company"), incorporated by a notarial deed on 17<sup>th</sup> December 2001, published in the Mémorial C, Recueil des Sociétés et Associations ("Mémorial") number 573 on the 12 April, 2002. The Articles of Association of the Company were amended several times and for the last time by a notarial deed on 6 June 2007, published in the Mémorial number 1616 of 1 August 2007.

The meeting elected as chairman Mr. Roberto BONATTI, Company director, with professional address at 29, avenue de la Porte-Neuve, L-2227 Luxembourg;

who appointed as secretary Mrs. Cecilia BILESIO, Company secretary, with professional address at 29, avenue de la Porte-Neuve, L-2227 Luxembourg.

The meeting elected as scrutineers Messrs. Diego PARISE and Alessandro VOTERO, with professional address at 29, avenue de la Porte-Neuve, L-2227 Luxembourg.

The chairman, the secretary and the scrutineers elected the registered office of the Company as domicile for the purpose of the present Extraordinary General Meeting.

The chairman declared and requested the notary to state that:

I. The shareholders present or represented and the number of shares held by each of them are shown on the attendance list, signed by the

chairman, the secretary, the scrutineers and the undersigned notary. This attendance list as well as the proxies will be annexed to the present deed to be filed together therewith with the registration authorities.

II. It appears from the attendance list, that shareholders who together hold 992 576 398

shares out of the total of one billion one hundred and eighty million five hundred and thirty six thousand eight hundred and thirty (1,180,536,830) shares issued in the Company are present or represented so that more than half of the issued capital of the Company is represented at the present general meeting.

III. The present general meeting has been convened by notices containing the agenda published in Luxembourg in the Mémorial and the Wort on April 19, 2011 and May 10, 2011 as well as in Argentina on the newspaper *La Nación* April 19, 2011, in Italy on the newspaper *MF* on April 19, 2011; in México on the newspaper *El Economista* on April 19, 2011; and by individual letters sent on April 19, 2011, to all shareholders registered in the Company's register of registered shares, maintained by BNP Paribas Securities Services, Luxembourg Branch.

IV. This extraordinary general meeting is consequently regularly constituted and may validly deliberate on the items of the agenda.

#### **AGENDA**

1. *Adaptation of the Company's Articles of Association to the abolishment of the law of July 31, 1929, and the termination of the holding company status thereunder by:*
  - (i) *the amendment of article 1 of the Company's Articles of Association to read as follows: "Tenaris S.A. is a société anonyme governed by these Articles of Association and by the applicable laws and regulations of the Grand Duchy of Luxembourg".*
  - (ii) *the amendment to article 2 of the Company's Articles of Association by replacing its last paragraph with the following: "In general, the Company may carry out any permitted activities which it may deem appropriate or necessary for the accomplishment of its corporate object".*
2. *Change of the date of the annual general meeting of shareholders so that it be held on the first Wednesday of May of each year at*

11:00 a.m., and consequential amendment to article 15 of the Company's Articles of Association by replacing its first paragraph with the following: "The annual general meeting shall meet each year in the city of Luxembourg at the place indicated in the notices of meeting on the first Wednesday of May at 11:00 a.m. If such day falls on a legal or banking holiday in Luxembourg, the general shareholders meeting shall be held on the first business day thereafter".

After the foregoing has been considered the meeting took the following resolutions:

### **FIRST RESOLUTION**

The meeting resolved at the majority set out hereafter to adapt the Company's Articles of Association to the abolishment of the law of July 31, 1929 and the termination of the holding company status thereunder by:

(i) amending article 1 of the articles of association, which shall read as follows:

#### **"Art 1. Name and Legal Structure.**

*TENARIS S.A. is a société anonyme governed by these Articles of Association and by the applicable laws and regulations of the Grand Duchy of Luxembourg."*

(ii) amending article 2 of the articles of association of the Company by replacing its last paragraph which shall read as follows:

*"In general, the Company may carry out any permitted activities which it may deem appropriate or necessary for the accomplishment of its corporate object."*

This resolution has been taken by:

991, 432, 392

votes FOR, and

votes AGAINST. 134, 104

ABSTENTIONS 416, 902

### **SECOND RESOLUTION**

The meeting resolved at the majority set out hereafter to change the date of the annual general meeting of shareholders to the first Wednesday of May of each year by amending article 15 of the articles of association of

the Company as set forth in the agenda so that article 15 shall read as follows:

**"Art 15. Date and Place.**

*The annual general meeting shall meet each year in the city of Luxembourg at the place indicated in the notices of meeting on the first Wednesday of May at 11:00 a.m. If such day falls on a legal or banking holiday in Luxembourg, the general shareholders meeting shall be held on the first business day thereafter.*

*The general Meetings, including the annual general meeting, may be held in a foreign country whenever there occur circumstances of force majeure as determined by the board of directors in its discretion. In such event, the terms and conditions necessary to provide proper deliberations and publications will continue to be those provided for by the laws of Luxembourg."*

This resolution has been taken by:

992,107,945

votes FOR, and

24,794

votes AGAINST.

ABSTENTIONS 443,659

These resolutions having been approved by [more than / at least] two-thirds of the votes as required by the law, are consequently validly passed and the articles of incorporation of the Company amended accordingly.

There being nothing further on the agenda the Extraordinary General Meeting was closed.

Whereof the present notarial deed was drawn up in Luxembourg.

On the day stated at the beginning of this document.

The undersigned notary who understands and speaks English states herewith that on request of the above appearing persons, the present deed is worded in English followed by a French translation. On request of the same appearing persons and in case of discrepancies between the English and the French text, the English version shall prevail.

The document having been read to the members of the Bureau of the meeting, such persons signed together with us, the notary, the present original deed.

## SUIT LA TRADUCTION FRANCAISE DU TEXTE QUI PRECEDE

L'an deux mille onze, le premier jour du mois de juin.

Par-devant Maître **Jean-Joseph WAGNER**, notaire de résidence à Sanem, Grand-Duché de Luxembourg.

S'est tenue une assemblée générale extraordinaire des actionnaires de la société anonyme « **TENARIS S.A.** » ayant son siège social au 29, avenue de la Porte-Neuve, L-2227 Luxembourg (la « Société »), constituée le 17 décembre 2001 suivant acte notarié, publié au Mémorial C, Recueil des Sociétés et Associations (le « Mémorial ») numéro 573 le 12 avril 2002. Les statuts de la Société ont été modifiés à plusieurs reprises et ce pour la dernière fois en date du 6 juin 2007, publié au Mémorial numéro 1616 du 1<sup>er</sup> août 2007.

L'assemblée a élu en tant que président Monsieur Roberto BONATTI, administrateur de sociétés, demeurant professionnellement au 29, avenue de la Porte-Neuve, L-2227 Luxembourg,

qui a désigné en tant que secrétaire Madame Cecilia BILESIO, secrétaire de société, demeurant professionnellement au 29, avenue de la Porte-Neuve, L-2227 Luxembourg.

L'assemblée a nommé en tant que scrutateurs Messieurs Diego PARISE et Alessandro VOTERO, demeurant professionnellement au 29, avenue de la Porte-Neuve, L-2227 Luxembourg.

Le président, la secrétaire et les scrutateurs ont désigné le siège social de la Société comme étant le lieu de tenue de la présente assemblée générale extraordinaire.

Le président a déclaré et prié au notaire d'acter ce qui suit :

I. Les actionnaires présents ou représentés et le nombre d'actions qu'ils détiennent figurent sur la liste de présence, signée par le président, la secrétaire, les scrutateurs et le notaire soussigné. Ladite liste de présence et les procurations seront annexées au présent acte afin qu'elles soient soumises aux formalités d'enregistrement avec lui.

II. Il ressort de la liste de présence que tous les actionnaires détiennent 992 576 398

actions sur un total d'un milliard cent quatre-vingt millions cinq cent trente-six mille huit cent trente (1.180.536.830) actions émises dans la Société, de sorte que plus de la moitié du capital social émis est représentée à la présente assemblée générale.

III. La présente assemblée générale a été convoquée par le biais d'avis dans lesquels figure l'ordre du jour publié à Luxembourg dans le Mémorial et dans le *Luxembourger Wort* du 19 avril 2011 et du 10 mai 2011, ainsi qu'en Argentine dans le journal *La Nación* du 19 avril 2011, en Italie dans le journal *MF* du 19 avril 2011, et au Mexique dans le journal *El Economista* du 19 avril 2011 ; et par lettres individuelles envoyées en date du 19 avril 2011 à tous les actionnaires inscrits dans le registre des actionnaires de la société détenu par BNP Paribas Securities Services, succursale luxembourgeoise.

IV. La présente assemblée générale extraordinaire des actionnaires est par conséquent valablement constituée et est à même de délibérer valablement sur tous les points figurants à l'ordre du jour.

#### **AGENDA**

1. *Adaptation des Statuts de la Société à l'abolition de la loi du 31 juillet 1929 et à la suppression du statut de société holding en vertu de cette loi par :*
  - (i) *la modification de l'article 1 des Statuts de la Société afin qu'il ait la teneur suivante : « Tenaris S.A. est une société anonyme régie par les présents Statuts et par les lois et réglementations en vigueur au Grand-Duché de Luxembourg ».*
  - (ii) *la modification de l'article 2 des Statuts de la Société en remplaçant son dernier paragraphe par ce qui suit : « De manière générale, la Société peut exercer toutes activités autorisées qu'elle juge appropriées ou nécessaires à l'accomplissement de son objet social ».*
2. *Modification de la date de l'assemblée générale annuelle des actionnaires, de sorte qu'elle soit tenue le premier mercredi du mois de mai à 11.00 heures, et par conséquent, modification de l'article 15 des Statuts de la Société en remplaçant son premier paragraphe par ce qui suit : « L'assemblée générale annuelle se réunit chaque année dans la ville de Luxembourg le premier mercredi du mois de mai à 11.00 heures. Si ce jour est un jour férié légal ou un jour de congé bancaire, l'assemblée générale des actionnaires se tiendra le premier jour ouvrable qui suit ».*

Une fois avoir pris ce qui précède en considération, l'assemblée a passé les résolutions suivantes :

## PREMIERE RESOLUTION

L'assemblée a décidé à la majorité énoncée ci-après d'adapter les statuts de la Société à l'abolition de la loi du 31 juillet 1929 et à la suppression du statut de société de holding en vertu de cette loi en :

(i) modifiant l'article 1 des statuts, afin qu'il ai la teneur suivante :

« **Art 1er. Dénomination et forme juridique.**

*TENARIS S.A. est une société anonyme régie par les présents Statuts et par les lois et réglementations en vigueur au Grand-Duché de Luxembourg. » ; et en*

(ii) modifiant l'article 2 des statuts de la Société en remplaçant son dernier paragraphe par ce qui suit :

*« De manière générale, la Société peut exercer toutes activités autorisées qu'elle juge appropriées ou nécessaires à l'accomplissement de son objet social. »*

Cette résolution a été prise par :

991,432,392  
votes POUR, et

votes CONTRE. 134,104

votes se sont ABSTENUS. 416,902

## DEUXIEME RESOLUTION

L'assemblée a décidé à la majorité indiquée ci-après de modifier la date de l'assemblée générale annuelle des actionnaires au premier mercredi du mois de mai de chaque année en modifiant l'article 15 des statuts de la Société **tel qu'énoncé dans l'ordre du jour** afin que l'article 15 ai la teneur suivante :

« **Art 15. Date et Lieu.**

*L'assemblée générale annuelle se réunit chaque année dans la ville de Luxembourg le premier mercredi du mois de mai à 11.00 heures. Si ce jour est un jour férié légal ou un jour de congé bancaire, l'assemblée générale des actionnaires se tiendra le premier jour ouvrable qui suit.*

*Les Assemblées Générale des Actionnaires, y inclus l'Assemblée Générale annuelle des Actionnaires, peuvent être tenues dans un pays étranger lorsque surviennent des événements de force majeure tel que déterminés par le Conseil d'Administration de façon discrétionnaire. Dans un tel cas, les délais et les conditions nécessaires afin d'assurer la validité*

des délibérations et des publications continueront à être ceux prévus par les lois du Luxembourg» .

Cette résolution a été prise par :

992, 107, 945

votes POUR, et

24, 794

votes CONTRE. 443, 659

votes se sont ABSTENUS.

Ces résolutions ayant été approuvées par [plus de / au moins] deux-tiers des votes tel que requis par la loi, sont par conséquent valablement adoptées et les statuts de la Société modifiés en conséquence.

Plus rien ne figurant à l'ordre du jour, l'assemblée générale extraordinaire a été clôturée.

**DONT ACTE.**

Fait à Luxembourg à la même date qu'en tête du présent,

Le notaire soussigné, qui comprend et parle l'anglais, déclare par le présent qu'à la requête des parties comparantes, le présent acte est rédigé en anglais suivi d'une traduction française. A la requête des mêmes parties comparantes, la version anglaise fera foi en cas de divergences entre la version anglaise et la version française.

Après lecture du présent document, les membres du bureau de l'assemblée ont signé le présent acte original ensemble avec nous, le notaire.

Pour copie conforme  
Luxembourg

01 JUIN 2011

